
IJCE Vrijwilligersavond 25 maart 2024
we nemen onze hoed voor u af en buigen respectvol en deemoedig het hoofd voor uw mooie werken!

Een mooie traditie: de vrijwilligersavond speciaal voor al onze vrijwilligers, bedanken we hen voor 
hun inzet voor onze club. We zetten ze in het zonnetje, drinken iets lekkers, en praten na over het 
voorbije seizoen, maar we kijken zeker ook vooruit naar de komende zomer. En na het genieten van 
de zomer komt er vast en zeker weer een moment van schaatsen.

Om 19.30 werden de eerste vrijwilligers verwacht (inloop), maar er waren al veel eerder vrijwilligers 
aan de koffie. En er werd al volop bij gekletst, soms wat onwennig want, eerlijk, zonder schaatspak 
en helm zie je er toch wat anders uit.

Onze Tocht
Klokslag 20.00 werd de transponder aangezet! En hoe konden we ook anders beginnen dan met twee
kanjers? We keken naar de recente documentaire van Omroep Brabant over twee IJCE iconen: Dorus 
van den Boom en Jos van Stratum, hun kameraadschap en liefde voor het natuurlijs. Bijzonder is dat 
de docu is gemaakt door de kleindochter van “Thijs van het Natuurijs” Nina van Vlokhoven en Niels 
Kamerbeek.

Prachtig en ook ontroerend om de avond zo te beginnen.

Penningen van Verdienste
Dan een moment om een drietal vrijwilligers in het zonnetje te zetten door hen te onderscheiden 
met een Penning van Verdienste (het Duimpje), vorig jaar voor het eerst ingevoerd. Want daar was 
deze avond natuurlijk om te doen. Het bestuur had een shortlist willen samenstellen, maar het werd 
een longlist! En zoals dat gaat, uiteindelijk moet je ook ophouden met wikken en wegen. Alle 
vrijwilligers verdienen een Duimpje! Maar goed, je moet er drie kiezen zo is de afspraak, die zich naar
het oordeel van het bestuur extra hebben onderscheiden. En dat werden:

Onze tocht

Voor de 79-jarige Dorus van den Boom, in
Eindhoven ook wel bekend als ’Thijs van het

natuurijs’, is schaatsen het mooiste wat er is. Hij
heeft drie keer de Elfstedentocht geschaatst
samen met zijn buurman Jos van Stratum. De
twee zijn nog steeds vrijwilliger bij de ‘IJsclub
Eindhoven’. Ze blikken vol mooie anekdotes

terug op hun drie Elfstedentochten en blikken
ook vooruit in de documentaire ‘Onze Tocht'. Zal
er nog ooit een Elfstedentocht komen en zullen

Dorus en Jos deze dan voor een vierde keer
kunnen voltooien?



Voorzitter Jacqueline overhandigde de Duimpjes aan de genomineerden. Alle drie de duimpjes 
werden met gejuich begroet en een zaal vol vrijwilligers applaudisseerde voor deze kanjers!  Allen 
van Harte! Well Done!

Nordic Skating
Een mooie traditie van deze avond is een leuke en boeiende lezing (altijd iets  over schaatsen) door 
een gastspreker. Dit jaar waren Janny Straatsma en Albert Venemans uitgenodigd. Zij wijdden ons in 
in de geheimen van schaatsen in Scandinavië. Beiden zijn lid van de HLSK (de Hollandse Lange tocht 
Schaats Klub, https://hlsk.nl/  ),  en bevoegde gidsen. Zij vertelden boeiend de ontwikkeling en 
achtergrond van deze vereniging. Kern is dat het Nederlands schaatsen niet hetzelfde is als het 
Zweeds schaatsen. Er is een omschakeling nodig. Veel Nederlanders kunnen dat niet en haken snel 
af. Zij verwachten mooi ijs en te kunnen schaatsen op Noren (Dat kan bijvoorbeeld prima op het 

Frans Beks, gewaardeerd en zeer rechtvaardige scheidsrechter. Altijd de rust
zelve. Betrokken bij de club. Signaleert veel mooie ontwikkelingen maar
attendeert ook op een prettige en comfortabele wijze tekortkomingen.

 Altijd ruim voor iedereen op de wedstrijd aanwezig om alle benodigdheden te
checken. Staat bekend om de mooie wedstrijdverslagen die hij schrijft. Zijn

medescheidsrechters verwonderen zich over de periode dat zij nog niet actief
waren en er een tekort aan scheidsrechters was, hoe Frans de wedstrijden toch

voor elkaar kreeg.

Gea Boogerd, bevlogen trainer. Altijd enthousiast,
inspirerend. Analyserend, zelfs als ze naar schaatsen
kijkt op TV. Gea weet van de week zelfs 8 dagen te
maken en alle dagen op het ijs te staan. En ze staat

nooit alleen, maar altijd met ons om ons beter te laten
schaatsen

Erwin van de Boogaert, enthousiaste trainer. Erwin organiseert
voortdurend, is een bevlogen Shortrack trainer en staat zowat 7

dagen per week op de baan. 

(Hij heeft zelfs uw oude chroniqueur trachten te leren starten,
kansloze zaak, DNQ natuurlijk!)

Erwin kon niet aanwezig zijn, maar namens het bestuur hebben
Jacqueline en Bas het duimpje op 29 maart uitgereikt aan Erwin

tijdens zijn Shorttrack training. En de shorttrackers waren het er mee
eens dat Erwin de Penning van Verdienste toekwam!

https://hlsk.nl/


Runn meer, waar de banen geveegd zijn). De Zweedse methode: schaatsen met gids en opgeleide 
deelnemers met kennis, uitrusting en gezelschap om als groep zelf te zorgen voor de veiligheid waar 
geen schaatsers komen. We weten nu waar de stokken voor dienen (prikken in het ijs om te zien of 
het dik genoeg is!). En we onderzochten de uitrusting. Toch geheel anders dan een natuurtochtje in 
Nederland! Enkele beelden uit de presentatie: 

Vrijwilliger van het Jaar 2024
En na deze boeiende presentatie het moment waarop Jacqueline uit de nominaties de Vrijwilliger van
het Jaar bekend maakte. En dit jaar ging de Jan Groot Bokaal (grote beker met behoorlijke oren) naar 
Gea Boogerd. Met luid applaus van alle vrijwilligers nam zij de beker in ontvangst. Gea, van harte! Je 
verdient het. Het applaus vertelde alles. Meer hoef je dan niet te zeggen.

En vervolgens werd er druk na gepraat, we namen een drankje en we keken ook al weer vooruit.



Tot slot: Elk jaar proberen we weer iets bijzonders te maken van deze avond. En laten we ook 
Michelle van Sonsbeeck bedanken: zij heeft een mooie avond georganiseerd. Veel ruimte om met 
elkaar te praten! Dat werd zeer gewaardeerd door de vrijwilligers.

Hopelijk zien wij allen weer terug op de jaarlijks ALV (21 mei a.s.)

Uw chroniqueur van dienst,

René Savelsberg


